
Gdańsk, 20.02.2025r. 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 150/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 z 

późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

PRZEBUDOWY DWORCA PKS 

Mimo udzielonej przez Radę Miasta Gdańska zgody w sierpniu 2022 r. dla miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego swoim obszarem rejon Dworca PKS, właściciel terenu 

firma PB Górski, nie podjęła dotąd żadnych widocznych działań mających na celu zmianę wizerunku tego 

ważnego dla Miasta miejsca. W sierpniu 2024 roku odbyło się spotkanie Wiceprezydenta Piotra Grzelaka, 

architekta Miasta Piotra Lorensa z właścicielem terenu i architektem. Poza nowymi wizualizacjami nie 

podano żadnych konkretów co do terminu rozpoczęcia prac. Sam budynek prezentuje się obecnie 

nieestetycznie i nie licuje z wyremontowanym Dworcem PKP. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź: 

1. Jakie znane Miastu działania zapowiedział podczas spotkania w sierpniu 2024 roku z władzami, 

właściciel terenu dworca autobusowego? Jeśli została sporządzona, wnoszę o notatkę/protokół 

ze spotkania. 

2. Kiedy realnie może zmienić się estetyką tego miejsca i czy Władze Gdańska zamierzają naciskać 

na przyspieszenie zmian? 

3. Czy i kiedy planowane są spotkania z właścicielem i interesariuszami, celem skontrolowania 

procesu inwestycyjnego na danym terenie, który pełni również ważną rolę publiczną? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Przemysław Majewski 

Radny Miasta Gdańska 

Wpłynęło 03.03.2025 r.


